
Verslag Openbaar werkgroepenoverleg 
Wijkplatform Rijkerswoerd 
Dd 3 februari 
 

Aanwezig:  
Tom, Renée, Tom (tlo), Rodi (tlo), Pim (handhaving), Sander (handhaving), Anne, Frans, Maureen, 
Ingrid (swoa), Ronnie, Theo, Jacques, Hans, Klaarke, Fresia, Ronald, Theo, Henriette, Willem 
(hartveilig), Dick, Sirkka. 

 

Rijkerswoerd Hartveilig 

Willem Heerschop geeft een presentatie van Arnhem Hartveilig over burgerhulpverlening met 
ondersteuning van AED’s.  

De nieuw gestarte werkgroep “Rijkerswoerd Hartveilig” presenteert zich: Ronald en Henriette. 
Theo is beheerder van een AED en een paar jaar terug betrokken geweest bij burgerhulpverlening 
in de wijk. Hij sluit mogelijk ook aan bij de werkgroep. Fijn dat er nieuwe energie op zit. 

De werkgroep gaat een plan opstellen hoe meer burgerhulpverleners te activeren.  
Momenteel scoort Rijkerswoerd 0,94% van beschikbare burgerhulpverleners. De norm is 1 à 2%. 
Praktisch gaat dat over 130/160 extra mensen die zich aanmelden en een cursus volgen.  

Hoe werkt burgerhulpverlening? 
Als iemand een hartaanval krijgt en er wordt met 112 gebeld, dan vraagt de centralist na of de 
beller reanimatie kan starten. Wanneer nodig wordt de beller hierbij door de centralist geholpen. 
Ondertussen zet de centralist twee lijnen uit. Een naar de hulpdiensten en een naar 
burgerhulpverlening, waarvan er maximaal 6 op pad gestuurd worden.  
De hulpdiensten hebben een aanrij-tijd van 15 minuten. De burgerhulpverlening kan in 6 
minuten ter plaatse zijn. 
De burgerhulpverlening wordt verdeeld in twee delen: de ene helft gaat direct naar de locatie om 
te helpen met de reanimatie, de tweede helft gaat naar de dichtstbijzijnde aed en krijgt de 
pincode mee, waarmee ze toegang hebben tot het apparaat. Daarmee gaan ze vervolgens ook 
naar het slachtoffer.  
Zodoende is bij een hartaanval eerder hulp aanwezig en worden er levens gered. 

 

Team Leefomgeving 

In januari is het nieuwe team leefomgeving van start gegaan. Dat team bestaat uit 4 mensen, 
waarvan Tom en Rodi vanavond aanwezig zijn. Naast deze maken ook Silvia en Arno deel uit van 
het team. 
Tom is de voornaamste contactpersoon voor de wijk Rijkerswoerd. 

 

Werkgroep Activiteiten - Dick 

Idee is om een Familie Beach volleybal toernooi te starten. Dat zal plaatsvinden op 15 juni. 
Maureen wil de kar trekken, maar vraagt nog wel wat extra mensen om mee te organiseren. 

 

Open Podium (Cultuur) - Maureen 



Het open podium staat goed op de kaart. Hier is ook hard aangetrokken. Steeds meer mensen 
weten het Open Podium te vinden. Zo zijn bijna alle data voor dit jaar vol met artiesten en ook is 
er steeds meer publiek op de avonden. 
In de komende tijd wil men meer afwisseling in de programmering bereiken en bijvoorbeeld ook 
klassiek ene kans geven.  
Hiervoor worden ook contact gelegd met andere open podia. 

Ook de (Z)Uitnacht was een succes. Frans verzorgde de poezie en Maureen het open podium. 

Al deze activiteiten roept wel de vraag op: hoe bereiken we meer (en andere) mensen in de wijk. 

 

Focus Locus – Klaarke en Fresia 

Dit tweejaarlijks evenement is gepland in het weekend van 12/13 april.  
Momenteel zijn er 40 deelnemende kunstenaars aangemeld. 
Naast de locaties in Rijkerswoerd zijn er ook 2 locaties in Vredenburg: Petersborg en Jacobiberg 
en meerdere thuislocaties in Holthuizen, Vredenburg en Kronenburg. 
De werkgroep wil graag de flyer huis aan huis laten verspreiden, maar dat is niet eenvoudig. Ism 
de gemeente (tlo) wordt gezocht naar mogelijkheden. Daarnaast wordt natuurlijk gebruik 
gemaakt van de website, socials etc. 

 

Duurzaam – Renée 

Werkgroep is vorig jaar flink veranderd in samenstelling en grootte, daardoor ook herwaardering 
van de activiteiten van de werkgroep. Daar heeft men een goede weg in gevonden. Goede 
samenwerking met de gemeente, buurtaanpak energietransitie: isolatie en installatie. Dat 
Rijkerswoerd is betrokken bij dit project van de gemeente is mede te danken aan de inzet van de 
werkgroep. 

Voor in de  agenda: 
27 februari Arnhem Aan buurtgesprek: leren van je buren 
20 maart thema avond duurzaam, oa over de zin en onzin van een thuisbatterij. 

 

Groen – Anne (onderstaande overgenomen uit input van Anne) 

De werkgroep bestaat momenteel uit 10 mensen, daarbij is er veel samenwerking met de 
stadslandbouw. 

Een paar hoogtepunten van het afgelopen jaar:  

• Aanleg van 16 bijenhotels in de wijk en inventarisatie van de bewoning  
• Twee voorlichtingsavonden voor bewoners  
• Actie Bomen voor Arnhem 163 bomen in particuliere tuinen in de wijk  
• Nominatie Dirk Zeldenrustprijs  

Lopende projecten zijn  

- Charlie Parkerpad bijenveldje  
- Tegels wippen Wim Sonneveldstaat/Wim Kanstraat  
- Vergroten van 17 boomspiegels Marcusestraat  
- Vergroening Elise Hoomanstraat  
- Bouw van 6 egelhuizen  



- Aanleg van 2 bijenburchten (belangstelling: info verkrijgbaar)  
- Vergroening Winkelcentrum  
- Plan voor meer bomen in het groen  
- Veel nieuwe bomen in de wijk, niet alleen vervanging  
- Adoptie fruitbomen Wessel Couzijnhof  

· Nabije toekomst:  

- Opzet samenwerking groene organisaties in de wijk  
- 2 nieuwe straatprojecten  
- -  

· Waar kunnen we hulp bij gebruiken:  

- Structureel of incidenteel hulp in de werkgroep  
- Opgave voor NL doet, planten bij bijenburchten  
- Inschrijven voor de nieuwsbrief  
- Ideeën voor vergroening in de wijk  
- Een boom in je tuin bestellen  

 

Hondenbezit – Theo en Ronnie 

Er was een mooi plan en iedereen was enthousiast en toen … werd het stil. Het plan heeft het 
nodig dat er nieuw leven in wordt geblazen. Daar is de hulp van nieuwe TLO bij nodig. 

De hondenpoepzakjes worden ondertussen wel goed ontvangen en gebruikt. Het is wel nodig 
om voor het gebruik blijvend aandacht te vragen. 

Doordat dingen lang duren haken er wel mensen van de werkgroep af. Dat is zorgelijk.  
Ter plekke wordt er een afspraak met TLO gemaakt voor eind februari. 

 

Woerdje 

Nummer 1 van dit jaar ligt bij de drukker en is goed gevuld. 

 

Rondvraag 

De plaquette voor Bohdan Malisz is in wording.  
Deze zal tzt geplaatst worden bij de Social Sofa (het bankje achter het winkelcentrum) 

 

Thema voor volgende werkgroepoverleg: dd 22 april 2025  

Communicatie: hoe bereiken we de wijkbewoners vanuit de werkgroepen en met elkaar?  
Hoe bereiken we meer (en andere) mensen uit de wijk om ook eens wat te doen, te organiseren 
of bij te dragen aan? 
Sirkka pakt dit namens het bestuur op en zorgt voor programma/spreker. 


